
DOPE D.O.D.

EUROPE TOUR

HIP-HOP PIONEERS DOPE D.O.D.
RETURN TO GERMANY FOR
EXCLUSIVE SHOWS!
DOPE D.O.D., the international hip-hop sensation from the Netherlands, is returning to
Germany in 2025. With their unique sound, which fuses classic hip-hop with electronic
elements, Skits Vicious and Jay Reaper have established themselves as one of the most
innovative formations on the scene.

Their viral debut video What Happened (37 million YouTube views) opened the doors to
collaborations with genre greats such as Limp Bizkit, Korn, The Prodigy, Noisia and Onyx.
From sold-out shows from Russia to South America, appearances at the SXSW festival in the
USA to top European festivals such as Splash, Sziget and Lowlands - their energetic live
performances are legendary.

SHOWS



Tickets

Tickets

Tickets

26.01.2025 Wiesbaden Kesselhaus

27.01.2025 Saarbrücken Garage Kleiner Klub

28.01.2025 München Backstage Club

CONTACT

JULIA
FRANK

CONTACT

NINA
SAFOSNIK

Presented by: laut.de

ABOUT DOPE D.O.D.
DOPE D.O.D., die internationale Hip-Hop-Sensation aus den Niederlanden, kehrt 2025 nach
Deutschland zurück. Mit ihrem einzigartigen Sound, der klassischen Hip-Hop mit
elektronischen Elementen verschmilzt, haben sich Skits Vicious und Jay Reaper als eine der
innovativsten Formationen der Szene etabliert.

Ihr virales Debütvideo What Happened (37 Millionen YouTube-Views) öffnete ihnen die Türen
zu Kollaborationen mit Genre-Größen wie Limp Bizkit, Korn, The Prodigy, Noisia und Onyx.
Von ausverkauften Shows von Russland bis Südamerika, Auftritten beim SXSW-Festival in
den USA bis hin zu europäischen Top-Festivals wie Splash, Sziget und Lowlands – ihre
energiegeladenen Live-Performances sind legendär.
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